
Interpelacja z dnia 20 lipca 2023

W nawiązaniu do odpowiedzi udzielonej 19.07.2023 r. (pismo Nr L.dz. P/01715/23) oraz przekazanej przez
Burmistrz Łomianek informacji podczas spotkania w dniu 6.07.2023 r. proszę o udzielenie informacji w poniższym
zakresie: 

1. Czy informacja przekazana przez Panią Burmistrz na spotkaniu 6.07 o tym, że cyt. "ZWiK Sp. z o.o. zaprzestał
realizacji inwestycji wod-kan w Dziekanowie Bajkowym z powodu braku zainteresowania mieszkańców do
podłączania się do istniejącej sieci" jest Pani prywatną opinią, czy tez jest to oficjalne stanowisko ZWiK Sp. z o.o.? 

2. Czy ZWiK Sp. z o.o. prowadził rozmowy z mieszkańcami wymienionych w piśmie ulic i pozyskał informacje, z
jakich powodów mieszkańcy Dziekanowa Bajkowego nie chcą się podłączać do instalacji wodociągowej? Czy
pozostali mieszkańcy Dziekanowa Bajkowego, którzy nie posiadają jeszcze wodociągu mają wpływ na zaistniałą
sytuację? 

3. Bardzo proszę o uzupełnienie informacji dotyczących zwodociągowania nieujętych w przekazanym w piśmie
zestawieniu sołectw tj. Dziekanowa Leśnego, Kiełpina, Kępy Kiełpińskiej oraz Łomianek Dolnych. 

Z poważaniem, 
Marcin Etienne
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